
 
Studievereniging Ad Informandum 

verbonden aan het 

Willem Pompe Instituut voor Strafrechtswetenschappen 

Janskerkhof 2-3a 

3512BK Utrecht 

 

NOTULEN ALV 29 JUNI 2020 

Microsoft Teams 

Aanwezig: Jerom van Dijk, Floris Verschoor, Renée de Dobbelaere, Paula Oldhoff, Chelsey Delpeche, 

Laura van Bavel, Bastian van Erk, Delilah Migchelsen, Hugo Vuijk, Tonya Baranov, Natasha 

Welling, Maud Ribbert, Martijn Vos, Nienke Huisman, Lotte Wolf, Jitkse Kranendonk. 

Notulist: Chelsey Delpeche. 

 

Agenda 

1. Opening 

 

Paula opent om 19:10 

 

2. Vaststelling agenda 

 

De agenda is vastgesteld. 

 

3. Goedkeuring notulen 12 september 2019 

 

De notulen worden goedgekeurd. 

 

4. Goedkeuring kascommissie 

 

Floris vindt wat hij tot nu toe heeft gezien goed. Er moeten nog wat dingen gedaan worden, maar dat 

komt allemaal goed.  

 

5. Vaststelling contributie 

 

De contributie is 20,00 euro voor leden en 10,00 euro voor alumni. Eerstejaars blijven gratis. 

 

6. Evaluatie XXXIVe bestuur 

 

i. Praeses Paula Oldhoff 

ii. ab Actis Chelsey Delpeche 

iii. Fiscus Laura van Bavel 

iv. Commissaris Extern Bastian van Erk 

v. Commissaris Intern Delilah Migchelsen 

vi. Commissaris Sociale Activiteiten Hugo Vuijk 

 

i. Praeses Paula Oldhoff 

 

Geachte leden en aanwezigen, 

 

Goed te zien dat jullie aanwezig zijn bij de eerste digitale Algemene Ledenvergadering van Ad 

Informandum. Zoals menigeen weet, hadden we deze halfjaarlijkse ALV voor half maart gepland. 



Helaas gooide het coronavirus roet in het eten wat betreft de ALV, alsmede de overige fysieke 

activiteiten die we gepland hadden. We hadden deze halfjaarlijkse ALV uiteraard dan ook graag fysiek 

plaats laten vinden, maar aangezien het geen wissel-ALV betreft, en we het voor alle leden 

toegankelijk wilden maken, hebben we besloten deze vergadering digitaal plaats te laten vinden. We 

zullen tijdens deze vergadering het verloop van ons bestuursjaar tot nu toe bespreken, waarbij elk 

bestuurslid hierbij zal terugblikken op zijn/haar taken. 

  

Gedurende dit bestuursjaar heb ik mij onder andere bezig gehouden met de organisatie van het REBO-

feest, Working @ the Ministries en de zogenoemde Driehoekslezing. Wat betreft het REBO-feest heb 

ik dit jaar samen met Bastian in de organisatie gezeten. Ook dit jaar was het wederom een succes. Zo 

waren er rond de 430 kaartjes verkocht, en verliep de avond soepel. We hadden een goed draaiboek 

gemaakt vooraf en elke vereniging had gedurende de avond zijn taken. 

  

Het gala dit jaar was echter een minder groot succes. Samen met Urios en Politeia hebben we 

geprobeerd dit te organiseren. Helaas heeft het wegens een te lage opkomst geen doorgang weten te 

vinden. Tijdens het evalueren zijn we er achter gekomen dat we eigenlijk te laat waren begonnen met 

promoten, en we het gala te kort na de kerstvakantie hadden gepland. Dit hebben we voor onze 

opvolgers in het draaiboek ook gezet. Vanuit al de drie verenigingen is er wel de intentie om ook 

volgend jaar, mits de omstandigheden het toelaten, samen een gala te organiseren. De aanbetaling die 

we hebben moeten doen, kunnen we een volgende keer gebruiken. 

  

Daarnaast hebben Bastian en ik meegeholpen aan het organiseren van het evenement Working @ the 

Ministries. De samenwerking met de andere studieverenigingen, JSVU, Urios, Politeia, ECU’92, 

Perikles, verliep erg goed. Ook de avond zelf verliep zonder problemen. In het aanschrijven van 

ministeries merkten we wel dat het moeilijk was om contact te krijgen met de juiste personen binnen 

de verschillende ministeries. We hebben nu echter wel meerdere goede contacten opgedaan en die 

staan ook in het overdrachtsdocument. Hopelijk verloopt dit volgend jaar zo beter. 

  

Ook de Driehoekslezing was leuk om te organiseren in samenwerking met het Molengraaff Dispuut en 

Vevanos. “Know Your Client” was een intrigerend onderwerp wat uiteraard raakvlakken heeft met 

alle drie de rechtsgebieden. De sprekers waren variërend. Daarnaast was de opkomst goed. Ook hier 

hebben we afgesproken dat, indien het mogelijk is, weer een Driehoekslezing te organiseren met 

elkaar. 

  

URSO 

De maandelijkse vergaderingen zijn nuttig geweest. Zeker ook in deze coronatijd. We hebben elkaar 

zo goed op de hoogte kunnen houden hoe we nog activiteiten aan konden bieden aan de leden, en hoe 

we een eventuele introductiemarkt kunnen organiseren voor eerstejaarsleden voor na de 

zomervakantie. Bij de laatste vergadering is mijn opvolgster Natasha Welling ook aanwezig geweest, 

en heeft al kennis kunnen maken met de andere voorzitters. Ook heb ik dit jaar samen met Pien, 

voorzitter van de JSVU, deelgenomen aan het departementaal overleg met onder andere Ivo Giesen en 

Bald de Vries. We hebben het vooral gehad over hoe de Universiteit volgend jaar fysiek onderwijs 

probeert aan te gaan bieden, en hoe dat eventueel vorm zou moeten gaan krijgen. De zogenoemde 

“preferred partnerships” zijn op de lange baan geschoven, dus dat zal ongetwijfeld ergens volgend 

academisch jaar weer opgepakt worden. 

  

Tot slot zou ik graag nog even willen terugblikken op het functioneren van het bestuur in het 

algemeen. Zeker in deze coronatijd vind ik het noemenswaardig hoe een ieder de schouders er onder 

heeft gezet, en druk bezig is geweest om activiteiten digitaal aan te bieden! Ik ben dan ook erg trots 

hoe we dit met elkaar hebben gerooid. Allemaal zijn we erg gedreven en gemotiveerd om goede en 

leuke activiteiten neer te zetten, dit is ook terug te zien in de diversiteit van de activiteiten, zeker ook 

voor het coronatijdperk. Daarnaast hebben we een heel toffe reis gemaakt naar NYC en is er bijv. een 

nieuwe commissie bijgekomen; de Career Eventcommissie. Ook hebben we vanaf het begin van het 

jaar geprobeerd veel contact te onderhouden met de commissieleden. De commissieleden waren vaak 

actief, en dat resulteerde er dan ook in dat op veel activiteiten commissieleden wel aanwezig waren. 



Los daarvan, hebben de commissieleden uitstekend hun best gedaan, waarvoor dank! We hadden het 

uiteraard niet zonder jullie kunnen doen. Ook het contact met andere studieverenigingen hebben we 

goed weten te onderhouden. Zo hebben we een paar keer een vrijmibo gehouden op de bestuurskamers 

met Eggens, Molengraaff, Urios en Politeia. Het contact met het WPI liep af en toe wat stroever. Ferry 

de Jong is wel op ons symposium geweest. Desondanks denk ik dat het goed kan zijn de banden wat 

meer te sterken. Dit kan een puntje zijn voor de komende maanden en volgend academisch jaar. 

Daarbij hebben we het qua sponsoring ook goed gedaan, waarover later uiteraard meer. Gezien de 

huidige stand van zaken ben ik erg tevreden hoe het is gegaan en hoe we het hebben gedaan. De 

komende paar weken zullen in het teken staan van het afronden van ons bestuursjaar en het inwerken 

van onze opvolgers, waarin we uiteraard veel vertrouwen hebben!  

 

Vragen 

 

Renée: Klopt het dat Paula dus de organisatie van het gala heeft gedaan en niet Hugo? Waarom? 

Paula: Ja, dit klopt. Ik was met de voorzitters van Urios en Politeia en aangezien we elkaar al vaker 

zagen, ontstond het plan om dit gezamenlijk te organiseren. Toen werd het neergelegd bij de 

voorzitters. 

Renée: Ja, ik wilde toen dus een kaartje kopen en toen kon dat niet (de link werkte niet). Toen kwam 

ik er dus op die manier achter dat het gala is gecanceld. Voor mij was het niet duidelijk dat het 

doorging. Het was netjes geweest als er een mail kwam met dat het niet doorging. 

Paula: Dat is een goed punt. We hebben het gepost bij het evenement zelf, maar we hadden het ook in 

de weekmail moeten zetten. Daar zullen we aan denken.  

Renée: Ja, veel mensen gaan af op de weekmail. 

 

Jerom: Hoe ging het vinden van een plenaire spreker voor W@M? 

Paula: We hadden die als allereerst staan. Het was vooral lastig om ministeries te zoeken. Die waren 

best terughoudend. Uiteindelijk hadden we wel iets van acht ministeries, dus het is goed gekomen.  

Renée: Wie was de plenaire spreker? 

Bas: Marieke Kleiboer.  

 

Jitske: Even ter bevestiging, Urios en Politeia hebben volgend jaar ook een lustrumjaar?  

Paula: Ja, dit klopt. Voor Urios een 40e en voor Politeia een 35e.  

 

Renée: Hoe staat het departement op dit moment überhaupt tegenover preferred partnerships? 

Paula: Ik kan er nu niet zoveel over zeggen, omdat het een beetje vooruit is geschoven op dit moment 

in verband met de coronacrisis.  

Jerom: Zijn jullie dit jaar nog in gesprek geweest met het departement? 

Paula: Ja, later heb ik een gesprek gehad met Ivo Giessen. Hij stond aan de kant van de verenigingen 

(daar leek het op), dus dit is wel voordelig. Het lijkt mij dat het uiteindelijk goed komt. 

 

ii. ab Actis Chelsey Delpeche 

 

Beste leden en andere aanwezigen, 

Fijn dat jullie aanwezig kunnen zijn op onze ALV. Ook ik blik graag terug op het afgelopen jaar. 

Ten eerste ten aanzien van het ledenbestand. Ad Informandum heeft ruim 400 leden. Dit is redelijk 

stabiel ten opzicht van vorig collegejaar. Er is dit jaar best wel veel gedaan wat promotie betreft, zoals 

het bezoeken van hoorcolleges en werkgroepen, het uitdelen van flyers bij de ingang van Jans, etc. 

Laura zal hier zo vast meer over vertellen. Ik hoop dat dit volgend jaar doorgezet kan worden, zodat 

het ledenaantal kan groeien.  

 Dan wil ik het nu graag hebben over de Ad Informatie. Ik kijk met absolute trots terug op alle edities. 

De eerste editie was natuurlijk het moeilijkst, aangezien alles heel nieuw was. Samen met de 

commissie keken we constant naar hoe we het konden verbeteren. Zo maakten wij de lay-out was 



speelser, voegden wij quotes toe en keken we naar wat leuke onderwerpen zijn om over te schrijven. 

Ik ben dan ook ontzettend blij met mijn commissieleden Nienke, Tonya en Annabel. Alle drie voegden 

iets unieks toe. Tonya is erg goed in het schrijven van opiniestukken en heeft tevens gezorgd voor de 

toevoeging van het rechtbanksverslag, Nienke schrijft erg vlot en interessant en Annabel zorgde voor 

artikelen met een soms filosofische toevoeging. Uiteraard bleven we hierbij binnen de grenzen van het 

strafrecht en de criminologie. Zij hebben over van alles geschreven variërend van interviews tot aan 

columns. Ik heb zelf ook wat mogen schrijven over de reis naar New York. Dit vond ik erg leuk. Het 

was voor de laatste editie even onduidelijk hoe het zou lopen in verband met het virus. De meiden 

waren druk bezig met het schrijven van de artikelen, maar ik had voor het PDF bestand wel een UU 

computer nodig. Gelukkig mocht Paula even langsgaan om dat te regelen. Aangezien de verspreiding 

op de Uni geen mogelijkheid was, hebben we ervoor gekozen om het naar de leden te versturen. Je 

kon je inschrijven via een link en vervolgens heb ik bij het drukbedrijf alle namen en adressen 

doorgegeven. Al met al kijk ik met trots terug op de Ad Informatie. 

Verder wordt de nieuwsbrief wekelijks verstuurd. Deze week zal alweer de laatste weekmail verstuurd 

worden, hetgeen getuigd van het feit dat de tijd heel snel gaat. 

Ik kijk met veel plezier terug op het afgelopen jaar. Het is zeker niet altijd even makkelijk geweest, 

maar uiteindelijk is alles op z’n pootjes terecht gekomen. 

Vragen 

Floris: Bij je sollicitatie leek de sociale kant/het studentenleven je heel leuk. Is het gelukt om die kant 

te ontdekken? 

Chelsey: Dat is zeker gelukt. Het was erg gezellig en ik heb meer van het studentenleven kunnen 

genieten. 

Renée: Hoeveel nieuwe leden hebben we tot dusver erbij? 

Chelsey: We hebben 62 nieuwe leden tot dusver. 

Renée: Kostte het extra om de Ad Informatie te sturen? Is er ruimte om dat meer te doen volgend jaar?  

Chelsey: Het kostte inderdaad meer. Er was ruimte om dit eenmalig te doen, maar niet de hele tijd. Dat 

gaat ver boven het budget.  

iii. Fiscus Laura van Bavel 

Geachte leden en andere aanwezigen, 

Het is een bewogen jaar geweest, waar helaas sommige dingen anders zijn verlopen wegens het 

coronavirus. Daarom zijn helaas een paar plannen overhoop gegooid, waaronder zelfs mijn plannen als 

fiscus. Ik zal in deze ALV de volgende punten behandelen; het sponsoringbeleid, promotie van de 

vereniging en de financiën. 

Sponsoringbeleid 

Ten aanzien van de sponsoring van onze vereniging kan ik het volgende melden. Afgelopen jaar heb ik 

getracht om met diverse partijen een sponsorovereenkomst af te sluiten. Hierbij heb ik voornamelijk 

oog gehad om samenwerkingen aan te gaan die ook op een langere termijn iets voor Ad Informandum 

kunnen betekenen. Sommige partijen zoals een compliance afdeling van een bank hebben, wegens 

interne redenen, hiervoor niet gekomen. Hierbij is het voordeel wel dat ik goed contact heb met deze 

contactpersoon en dat diegene bij een latere samenwerking met een studievereniging wel Ad 

Informandum gemakkelijk weet te vinden. Ad Informandum is zodoende wel beter in beeld gekomen 

bij mogelijke sponsoren. 

Ten aanzien van de samenwerkingen van voorgaande jaren kan ik opmerken dat de samenwerking met 

Hertoghs advocaten is voortgezet voor dit collegejaar. De Brauw heeft de samenwerking voor het 



collegejaar niet voortgezet wegens een aangepast acquisitiebeleid. Wel kan Ad Informandum in de 

zomer van 2021 aangaande een mogelijke samenwerking met de Brauw contact kunnen opnemen. Ten 

aanzien van de samenwerking met IVY advocaten kan ik melden dat ik met deze partij onlangs contact 

heb opgenomen over een voortzetting van de overeenkomst voor het collegejaar 2020-2021. Hierover 

heb ik nog geen antwoord gekregen. 

Ad Informandum heeft afgelopen jaar ook nieuwe sponsors gekregen. Zo ben ik contact gekomen met 

dhr. Verbruggen, de oprichter van onze vereniging, aangaande een sponsorovereenkomst met Lumen 

Lawyers. De samenwerking met Lumen Lawyers verloopt heel prettig. Daarnaast is er dankzij het 

contact met een oud-bestuurslid van Ad Informandum een sponsorovereenkomst tot stand gekomen met 

A&O. In deze overeenkomst was een kantoorbezoek, deelname aan het Career Event en de mogelijkheid 

tot het verspreiden van vacatures en ander soort promotiemateriaal opgenomen. Uiteraard is door de 

coronavirus nog onduidelijk hoe deze samenwerkingen zich volgend jaar gaan voortzetten, wel heeft 

Lumen Lawyers aangegeven een duurzame relatie op het oog te hebben. Dit zal de continuïteit van de 

vereniging ook bevorderen. 

Wegens het coronavirus zijn ook een groot deel van de sponsorgerelateerde activiteiten niet doorgegaan. 

Het kantoorbezoek aan A&O en Lumen Lawyers heeft een digitale vorm aangemeten gekregen 

(webinars). De gesponsorde deelnames aan het Career Event (van A&O en Partners in Compliance) 

zullen daarom verplaatst worden naar volgend jaar. 

Waar ik erg tevreden mee ben, is de totstartkoming van de jaarlijkse netwerkborrel. Dit was een 

laagdrempelige avond voor leden om in contact te komen met advocatenkantoren. Niet alleen was dit 

een mooie kans voor de leden, ook zorgt het organiseren van dit soort avonden voor goed contact met 

mogelijke en bestaande sponsoren. Ik hoop dat ik met deze avond een traditie heb gemaakt voor 

opvolgende fisci. Daarnaast heb ik een aparte pagina gemaakt op de website voor mogelijke sponsoring. 

Zo kunnen partijen gemakkelijker mij bereiken indien ze interesse hebben in een samenwerking. Dit 

geeft partijen ook een beter beeld van een mogelijke samenwerking. 

Promotie 

Promotie valt ook onder mijn taken. Hier heb ik mij het afgelopen voor ingezet door de activiteit op de 

social media kanalen te intensiveren. Zo heb ik aandacht besteed aan het vaker promoten van 

activiteiten door middel van story’s en aantrekken van voor Ad Informandum relevante volgers (zoals 

rechtenstudenten, advocatenkantoren en overheidsinstanties). Dit heeft de zichtbaarheid van Ad 

Informandum wel zeker verbeterd. Daarnaast hebben we dit jaar ook gedaan aan de hoorcollege- en 

werkgroeppraatjes en hebben we geflyerd in de gangen van Janskerkhof.  

 

Financiën 

Tot slot zal ik aan jullie jaarrekening tot 15 juni 2020 met jullie doornemen. 

Laura neemt de financiën gezamenlijk door.  

Zoals jullie kunnen zien zijn veel begrote posten niet gerealiseerd wegens het coronavirus. Wij als 

bestuur hebben besloten om dit overige bedrag te gebruiken voor een duurzame investering in een 

nieuwe website. Dit zal de verdere professionalisering van Ad Informandum ook bevorderen.  

Dit bestuursjaar is voor mij zeker een bewogen jaar geweest, op academisch, persoonlijk en 

professioneel vlak. Het fiscaat was niet altijd makkelijk, maar ik ben wel tevreden met hoe ik dit heb 

vormgegeven. Daarnaast ben ik erg trots op wat we allemaal als bestuursjaar gepresenteerd hebben. 

 

Ik wil u danken voor jullie geduld, er is nu ruimte voor vragen.  

 

Vragen 

 

Renée: Mag er nog wel geflyerd worden? Green Office had daar ooit iets over gezegd. 



Laura: Green Office heeft niets tegen ons gezegd. Ik zie ook andere verenigingen dit doen. 

Jerom: Paula, heb jij geen contact gehad met de Green Office dan? 

Paula: Wij hebben veel mailtjes ontvangen van ze over de reizen. Er is wel contact geweest via de URSO 

met Green Office, maar verder heb ik niet persoonlijk contact gehad. 

Jerom: Ik had toen wel contact met Green Office, waarbij gezegd werd dat we beter niet konden printen. 

Paula: Het was een soort gezamenlijk idee van URSO om niet in gesprek te gaan met Green Office. 

 

Renée: In welke mate heeft de promotie gewerkt? 

Laura: De Facebook promotie had niet zoveel zin. Het was een te andere doelgroep. Verder hebben we 

geflyerd en zijn we langs werkgroepen geweest. Het flyeren is ook een duurzame investering. 

 

Floris: Denk je eraan om nog te sparen voor het lustrumjaar? 

Laura: Ja, dat is apart gezet. 

 

Floris: Hoe ver ben je inmiddels met het herzien van de financiële administratie? 

Laura: Ik ben nu alle facturen en afschriften aan het doorzoeken. Dat is inmiddels allemaal gevonden. 

In New York was het een beetje lastig, vooral met de metrokaartjes, omdat je alles apart moest pinnen. 

Floris: Ja, dat snap ik. Het is voor mij belangrijk dat ik makkelijk kan zien wat ontbreekt en dat het 

gewoon duidelijk is. 

Laura: Ja, daar ben ik mee bezig. 

 

Floris: Hoe ging het dit weekend met de bankgegevens voor het innen van de contributie? 

Laura: We zijn er druk mee bezig. Het is even zoeken, maar het gaat allemaal wel lukken. 

 

Floris: Hoe groot is het overschot aan geld nu? 

Laura: We hebben een aardig overschot door de coronacrisis, wat wij willen investeren in een nieuwe, 

beter functionerende website.  

Floris: Is er een concreet beeld van hoeveel de website gaat kosten? 

Laura: Het zal niet meer dat het overschot zijn en wat overblijft gaat naar een risico-potje.  

Floris: De laatste jaren is er best wel veel winst geweest. Dat is niet de bedoeling. Nu met corona is het 

allemaal lastig geworden, omdat je veel geld overhoudt. Ik vind het idee dat een nieuwe website wordt 

gebouwd te vaag is en dat het op een plank wordt geschoven. Dat is moeilijk te verantwoorden aan de 

leden, want zij hebben geen activiteiten gehad in de laatste tijd. Ook is het dan belasting technisch 

moeilijk te verantwoorden. 

Renée: Ik vind ook dat de nadruk moet liggen op de leden tegemoet komen, aangezien zij geen 

activiteiten hebben gehad de laatste tijd. 

Paula: Departement is heel bang dat de financiële situatie van verenigingen achteruit gaat. Sponsoren 

kunnen zich terugtrekken bijvoorbeeld. Om toch iets achter de hand te hebben, is geadviseerd om een 

potje te maken waarop je het overgebleven geld stort. We hebben dit echt meegekregen vanuit het 

departement. 

Floris: Andere verenigingen leunen heel erg op sponsoren, Ad Info niet. Dus die vergelijking gaat niet 

helemaal op. 

Paula: Nee dat is ook zo. Het gaat er vooral om dat als het misgaat, je een backup hebt om op terug te 

vallen. Het kan ook zijn dat de steun van de Uni wegvalt. Omdat we op dit moment niet kunnen 

inschatten hoe het zal zijn, willen we zekerheid. 

Renée: Ik denk dat je ook moet bedenken hoeveel je op de bank hebt. Als je nog zo een jaar hebt als 

deze, dan geef je weer niets uit.  

Laura: Ik zie niet echt dat andere verenigingen tegemoet komen en de vraag is of dit verwacht wordt. Je 

wil als lid wel dat de vereniging voort blijft bestaan. 

Hugo: We hebben berekend wat het de leden bespaart als wij hen geld teruggeven. Dat kost ons heel 

veel geld, terwijl het het de leden heel weinig oplevert.  

Delilah: De kans is groot dat sponsoren zich terug gaan trekken. Dat kan voor problemen zorgen. 

Bovendien hebben we de afgelopen drie maanden ingevuld aan de hand van vier webinars en twee 

quizenreeksen. Wij hebben dus echt ons best gedaan om tegemoet te komen aan de leden. Het is dus 



niet zo dat de leden geen activiteiten hebben gehad, want we hebben ons best gedaan om activiteiten te 

regelen, wat ook aardig succesvol is gelukt. 

Floris: Het is riskant om dit te doen, omdat je op een gegeven moment te veel vermogen krijgt en dat je 

hierover later meer moet betalen. Hoe ga je hiermee om? 

Paula: Ivo Giesen heeft gezegd dat we het moeten droppen het onder het potje ‘coronamaatregelen’ of 

‘crisispotje’ en dat de fiscus daar niet moeilijk over zal doen.  

Floris: Dus dat hebben jullie gedaan?  

Paula: Nog niet, we willen de website vernieuwen.  

Laura: Ja, ik weet niet wat het randje is, maar andere verenigingen zitten er ver boven en zitten daar niet 

mee.  

Floris: Nou, als er te veel stilstaand geld is, dan kan je hier wel degelijk problemen mee krijgen.  

Laura: Ja, daarom willen wij het graag uitgeven aan de website. 

 

Flrois: Hoe staat het met de volgers op Instagram t.o.v. vorig jaar? 

Laura: We hebben 120 volgers extra. 

 

iv. Commissaris Extern Bastian van Erk 

Lieve leden, 

Bedankt voor jullie aanwezigheid. Toen ik ruim een jaar geleden hoorde dat ik een bestuursjaar bij Ad 

Informandum zou gaan doen, had ik natuurlijk nooit verwacht dat het zo zou eindigen. Hoewel ik het 

betreur dat een groot deel van onze activiteiten zijn misgelopen door het virus, ben ik tegelijkertijd erg 

trots op mijzelf en mijn medebestuursleden en over hoe we alles hebben opgepakt. Ik wil het 

vanavond daarom niet te veel hebben over wat we niet hebben kunnen doen, maar juist over de dingen 

die we wel hebben neergezet. 

Symposia 

Om te beginnen wil ik terugblikken op de eerste symposia. Beide evenementen welke ik met succes 

neer heb kunnen zetten met behulp van de Symposiumcommissie, ik wil hen graag bedanken voor het 

harde werken . Ik heb hierbij het format van het laatste symposium van Kirsten aangehouden. Drie 

sprekers en een voorzitter, zodat er meer ruimte overbleef voor het discussie element. Het uitbreiden 

van de discussie was een van mijn doelstellingen en ik ben zeer tevreden met het resultaat hiervan. 

Tevens ben ik erg blij met de bezoekersaantallen van de symposia. Bij het eerste symposium zat de 

zaal niet denderend vol, maar met de symposiumcommissie is het gelukt om bij het tweede 

symposium de zaal zo goed als vol te krijgen (55 van de 60 plekken bezet). 

Het laatste symposium heeft helaas geen doorgang mogen vinden. Wel heb ik al een plan voor het 

symposium klaarliggen, deze draag ik over aan mijn opvolger. Hij staat hem uiteraard vrij deze te 

gebruiken. 

Career Event 

Naast de symposia wilde ik dit jaar een waardig Career Event neerzetten en uitbreiden op de successen 

van vorig jaar. Helaas mocht dit niet zo zijn. Wel heb ik voor het eerst een Career Eventcommissie 

opgezet, welke een succes bleek te zijn. Samen met de commissie heb ik een opzet gemaakt voor het 

Career Event, welke ik ook doorgeef aan mijn opvolger. Ook was er vanuit de juridische wereld veel 

interesse en enthousiasme om mee te werken aan het evenement, zo zijn er twee 

sponsorovereenkomsten gesloten met bedrijven voor een deelname aan het Career Event. Ten slotte 

heb ik voor het evenement een logo laten maken, welke ik graag voor het eerst op de ALV wil 

presenteren. 

Intermezzo: Bas laat logo’s zien 

Corona activiteiten 

Verder heeft het alumni-diner dit jaar niet plaats kunnen vinden. Wel hebben we geprobeerd een 



samenwerking aan te gaan met de alumni, echter is dit uiteindelijk niet gelukt. In de corona periode 

heb ik met mijn commissies hard gewerkt om alternatieve activiteiten neer te zetten. Zo heb ik met de 

symposiumcommissie de webinar met Tjalling van der Goot mogen organiseren en de Career Event 

commissie heeft voor de weekmail een aantal stukjes geleverd over hoe het is om te werken bij een 

aantal strafrechtelijke instanties. 

Overig 

Ook heb ik dit jaar samen met Paula geholpen met de REBO activiteiten Working at the Ministries en 

het REBO feest. Dit is me zeer goed bevallen en de actieve houding van Ad Informandum is 

bevorderlijk voor de banden met de REBO verenigingen. Ten slotte heb ik dit jaar het LinkedIn 

account van Ad Informandum bijgehouden. Via LinkedIn kunnen we beter in contact komen met 

mogelijke partners en kunnen we onze activiteiten verder mee promoten. 

Al met al ben ik trots op het werk we hebben verricht afgelopen jaar en op alles wat we hebben 

opgezet. Ik wil iedereen bedanken voor het luisterend oor en ik geef iedereen nu de gelegenheid tot het 

stellen van vragen.  

Vragen 

Floris: Was het Career Event vorig jaar niet waardig? 

Bas: Ik was er niet bij, maar ik ga ervan uit van wel. 

Renée: Ik wil ook graag horen wat er niet goed ging, niet alleen wat wel goed is gegaan. 

Bas: Ik doelde meer op wat niet is doorgegaan, niet op wat niet goed is gegaan. 

Renée: Ja, maar alles telt, ook als het niet is doorgegaan.  

Bas: Ja, er zijn niet veel negatieve dingen van toepassing. 

Floris: Wat vond je het meest ingewikkeld afgelopen jaar? 

Bas: In het algemeen gewoon mijn agenda. Ik heb geparticipeerd aan de REBO-vergaderingen, ik had 

twee commissies onder mijn hoede, ik was bezig met mijn studie, etc. Ik haalde er echter wel plezier 

uit en dat motiveerde mij om het goed te doen. 

Renée: Is er een mogelijkheid om het alumni-diner te verplaatsen naar bijvoorbeeld september? Dit 

kan best goed zijn voor de binding van alumni.  

Bas: We hebben het hier met z’n allen over gehad. Wij zijn best wel veel misgelopen. We willen niet 

te veel organiseren voor volgend jaar, omdat we dan het volgende bestuur voor de voeten lopen. Ze 

hebben volgend jaar ook een lustrumjaar, dus als wij ook nog activiteiten moeten inhalen, wordt dit te 

veel. 

Renée: Kan je de thema’s van het symposium nog herhalen voor mij? 

Bas: Ja, eerst was het politiegeweld, hetgeen nu heel actueel is natuurlijk. De tweede was 

zedendelicten. 

Renée: Welke vond je het leukste/meest interessant? 

Bas: Ik vond politiegeweld het leukst, maar dat komt ook omdat ik daarvoor al meer voor had gedaan. 

De commissies kwamen wat later, dus ik moest daar zelf het voorwerk voor regelen. Zedendelicten 

was ook interessant, maar wel stressig. De spreker had anderhalf uur van tevoren afgezegd en iemand 

was onwel geworden. De sprekers waren echter heel fijn en inhoudelijk erg interessant.  

Renée: Ja, politiegeweld leek mij een beetje breed. Was dit ook zo? 

Bas: Ja, het was vrij breed. Die avond is ook een algemeen beeld geschetst over het geweld. We 

gingen in op daderschap, het opsporingsproces en het slachtofferschap. We hadden dus wel 

verschillende perspectieven. Het was dus best breed, maar het was niet storend.  

v. Commissaris Intern Delilah Migchelsen  

Beste leden en andere aanwezigen, 



Daar zijn we dan, alweer bijna aangekomen bij het einde van ons bestuursjaar. Ondanks dat het een 

heel gek bestuursjaar was vanwege corona, hebben we er toch wat leuks van weten te maken. 

Als Commissaris Intern ging ik dit jaar over de excursie- en pleitcommissie. Ik zal nu een paar 

hoogtepunten eruit pakken en daarnaast zal ik ingaan op hoe ik, wat mijn functie betreft, ben 

omgegaan met de ontwikkelingen omtrent corona. 

Allereerst is de escaperoom Gajes in de Bajes. Dit wat echt een groot succes was. Hierbij moesten we 

ontsnappen uit een voormalige gevangenis, waarbij de een het er beter vanaf bracht dan de ander. Een 

echte aanrader! 

Bovendien zijn we naar RJJI Nijmegen geweest, een jeugdgevangenis. Dit was erg interessant en er 

werd echt een kijkje gegeven in het reilen en zeilen ervan. Ook was er veel animo voor vanuit de 

leden. Naar mijn mening zeker iets om te onthouden. 

Verder stond op de planning om naar Inforsa (een tbs-kliniek) en SVG (verslavingsreclassering) te 

gaan. Helaas kon dit niet doorgaan vanwege corona. Wel zullen deze interessante activiteiten 

plaatsvinden in het nieuwe collegejaar, in september en oktober. 

Ondanks corona hebben de excursiecommissie en ik niet stil gezeten. Zo zijn we druk aan de slag 

gegaan met het maken van reeksen quizzen, waarbij iedere week in het teken stond van een ander 

strafrechtelijk thema. Van inhoudelijke vragen tot serie- en filmvragen passeerden de revue. Er werd 

fanatiek meegespeeld en het was dan ook zeker een leuke alternatieve “activiteit”. 

Wat betreft de pleittraining hebben we een zeer leerzame en actieve pleittrainingen gehad bij onder 

meer Claudia Lammers en XVG Advocaten. De pleittrainingen waren dit jaar zo ingedeeld waarbij het 

eerste gedeelte van de pleittrainingen bestond uit een inhoudelijk deel en het tweede gedeelte uit een 

praktijk gedeelte. Daarnaast heb ik dit jaar het verkrijgen van certificaten ingevoerd. Ook wat betreft 

de pleittrainingen kon niet alles doorgaan en moesten we Kuyp Baar Advocaten en Ficq en Partners 

aan ons voorbij laten gaan. Daar komt bij dat de eerste interne pleitwedstrijd van Ad Informandum 

eveneens niet door kon gaan, maar ik denk wel dat we een goede basis hebben gelegd voor volgend 

collegejaar. Verder heb ik samen met de commissie de coronatijd opgevuld met de organisatie van een 

webinar met Kuyp Baar Advocaten. Deze webinar stond in het teken van hoe je een zaak aanpakt 

vanaf de piketfase en het was erg leerzaam. 

Al met al kan ik zeggen dat ik samen met mijn commissies naar mijn mening interessante en 

vernieuwende activiteiten heb neergezet. Hoewel het jaar wat anders liep dan gepland, denk ik wel dat 

we goede alternatieve activiteiten neer hebben kunnen zetten.  

Vragen 

Renée: Kan je kort alle activiteiten en trainingen opnoemen en de opkomst ervan? 

Delilah: De excursies zaten best vol. De escaperoom zat vol en bij Nijmegen konden zelfs de 

bestuursleden en de commissieleden niet mee, omdat veel mensen mee wilde. Ik denk dat hetzelfde 

zou gebeuren bij Inforsa en SVG. Bij Forensica had ik wat meer moeite, maar die zat uiteindelijk ook 

vol.  

Renée: Er was toch een trip naar Eurojust? 

Delilah: Ja, die is niet doorgegaan. Het was eind december en het was toch moeilijk om mensen te 

trekken. Dit heeft wellicht te maken met het soort excursie. Dat trekt mensen blijkbaar niet zo.  

Renée: Ja, Eurojust viel in ons jaar best wel tegen, dus het verbaasde mij een beetje dat het dit jaar 

toch op de planning stond. 

Delilah: Ja, dit komt voornamelijk door een oud-bestuurslid. Zij liep daar stage, wat erg leuk was. Het 

contact met de instanties zelf was echter een beetje stroef. Eurojust was ook een soort safety net. 



Renée: Waarom is Court Day niet doorgegaan? 

Delilah: We zouden het sowieso wat later doen, hoewel het nog niet helemaal was uitgedacht. We 

hadden wel al wat dingen besproken met Urios. Het moest wel komen, maar aan het einde. Door 

corona kon het dus geen doorgang vinden. 

vi. Commissaris Sociale Activiteiten Hugo Vuijk 

  
Deze avond blikken wij terug op een jaar waarin veel gebeurd is. In het begin is alles natuurlijk 

helemaal nieuw en moet iedereen nog wennen aan zijn rol binnen het bestuur.  Wij hebben dit 

gelukkig snel voor elkaar gekregen. We zijn goed op elkaar ingespeeld, weten wat we van elkaar 

kunnen verwachten en kunnen daarom goed met elkaar samenwerken. Helaas heeft de lockdown roet 

in het eten gegooid. Het tweede halfjaar is helaas niet geworden wat het had kunnen zijn. Wij moesten 

ons wederom aanpassen aan een nieuwe situatie.  Ook al is alles anders geëindigd dan was verwacht, 

kunnen we gezamenlijk terugblikken op de geslaagde elementen van dit jaar. 

  

De lange buitenlandreis 

Het hoogtepunt van mijn jaar was toch wel de lange reis. We hebben een maand voor de coronacrisis 

nog naar New York kunnen reizen. De reis was binnen een dag volgeboekt, met nog vraag naar meer 

plekken. In deze prachtige stad hebben wij een rechtszaak met een jury kunnen bijwonen, geleerd over 

verschillende elementen van het Amerikaans rechtssysteem en onszelf cultureel verrijkt door 

verschillende musea te bezoeken. Het was een erg leuke, maar vooral ook erg leerzame ervaring.  

  

De korte buitenlandreis 

Bij het organiseren van de korte reis lag de coronacrisis al op de loer. Wij hebben tijdens de planning 

al rekening moeten houden met eventuele reisbeperkingen. Het definitief boeken stelden we dan ook 

uit tot het allerlaatste moment. Dit heeft ons uiteindelijk erg veel geld gescheeld, aangezien wij niks 

hoefden te cancelen, toen we uiteindelijk niet meer mochten reizen van de universiteit. Het is 

natuurlijk erg jammer dat de reis niet door kon gaan, maar aan de andere kant positief dat we er niks 

aan hebben verloren. 

  

Kroegcolleges  

In het eerste deel van het jaar paste het helaas nergens meer in de planning. Door de coronacrisis is er 

in het tweede deel van het jaar helaas ook geen kroegcollege geweest. Sprekers reageerden amper om 

online iets te organiseren en daarnaast doet het ook wel af aan het idee van een kroegcollege om dit 

online te doen. Ik hoop dat deze leuke activiteit volgend jaar wel zijn doorgang kan vinden. 

  

Commissie bedankdag 

De commissies verrichten hard werk voor onze vereniging en verdienen daarvoor ook zeker 

waardering. Aangezien grote bijeenkomsten nog steeds worden afgeraden, hebben we online bingo 

gespeeld met de commissieleden en een aantal prijzen uitgereikt. Dit was een erg gezellige avond en 

naar mijn mening een goed alternatief. Als het nog lukt willen we aan het einde van de zomervakantie 

nog een fysieke bijeenkomst organiseren. 

 

Al met al heb ik dit jaar veel ervaring opgedaan en veel dingen geleerd. Het is jammer dat in het 

tweede deel van het jaar bijna niks meer mogelijk was, maar ik denk dat we het ondanks de 

coronacrisis goed in oplossingen hebben gedacht om toch nog een aantal activiteiten aan onze leden te 

kunnen aanbieden. Helaas viel het sociale aspect wel grotendeels weg. 

 

Vragen 

 

Renée: Wat zijn je drie hoogtepunten van de reis? 

Hugo: Nou het is niet echt een hoogtepunt van de reis zelf, maar ik ben ontzettend blij met dat het 

uiteindelijk allemaal echt gelukt is zoals het nu is gelukt. Het leek niet helemaal mogelijk, maar het is 

toch gelukt. Het tweede hoogtepunt is de rechtszaak. Daar hebben we van alles geleerd. Het verschil 



tussen Nederland en de VS is echt ontzettend groot. Een derde hoogtepunt is alle musea die we hebben 

bezocht. Bijvoorbeeld het 9/11 Memorial Museum was erg indrukwekkend om te zien.  

Renée: Was het inhoudelijk genoeg? 

Hugo: Ja, ik noem nu één inhoudelijk ding, maar we hebben nog meer gedaan. We zijn bij een 

rechtbank geweest die aan een soort snelrecht deed. We zijn ook bij de United Nations geweest. We 

zijn ook naar City Hall geweest. We hebben dus eigenlijk bijna elke dag een inhoudelijke activiteit 

gedaan.  

 

Jerom: Hoe was de opkomst bij de digitale commissie-bedank-dag? 

Hugo: Dit was wel redelijk. We waren uiteindelijk met 15 of 16 man. 

 

Jerom: Je hebt aangegeven dat je de betrokkenheid wilde vergroten. Hoe blik je hierop terug? 

Hugo: We hebben hier aan het begin veel over vergaderd. We zijn langs de hoorcolleges gegaan en we 

hebben mensen persoonlijk aangesproken. We merkten wel dat het niet zoveel effect had. We hebben 

ook werkgroepen gedaan, maar dit had niet heel veel effect, hoewel er wel een paar aanmeldingen uit 

zijn voortgekomen. 

Jerom: Ja, je zei ook dat je vooral de activiteit van de leden wil vergroten, niet zozeer het aantal.  

Hugo: We hebben aan het begin een grote borrel gedaan met de commissieleden. Dat heeft wel echt 

geholpen. Iedereen heeft elkaar gezien en kon met elkaar overweg.  

 

Renée: Tegen mij werd gezegd dat zij als streven hadden om elke maand een sociale activiteit en een 

inhoudelijk activiteit te organiseren. Hoeveel borrels zijn er georganiseerd? En hoeveel sociale 

activiteiten naast de borrels? 

Hugo: We hebben volgens mij elke maand een borrel gepland. Vaak na de activiteiten, om zoveel 

mogelijk mensen mee te krijgen. Eigenlijk waren er verder geen sociale activiteiten.  

 

Renée: Waarom heb je geen kroeg colleges georganiseerd voor corona? Je had best wel veel tijd.  

Hugo: We hadden een drukke planning en het zat allemaal vol. Het kon er niet echt tussen. Er was ook 

niet per se een idee voor een goed onderwerp.  

Paula: We hebben met het bestuur besproken om de reis even goed uit te werken, en de kroegcolleges 

op te schuiven.  

Renée: Dat snap ik ook. Kwaliteit gaat boven kwantiteit. 

Hugo: Ja, er was verder ook geen concreet onderwerp tot ongeveer maart. We waren begonnen met het 

uitwerken, maar daarna kwam corona.  

 

7. Vragen/opmerkingen 

 

Geen verdere vragen. 

 

8. Sluiting  

 

Paula sluit af om 20:58. 

 


